
Verslag bestuursvergadering woensdag 4 oktober 2023, 14 uur 

1. Opening: 14.12, dank aan Kees voor de gastvrijheid 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken:  
• Op 13 september zijn Emmy, Annemiek en Hanneke op bezoek geweest bij Dory de 

Vos. Het was gezellig, ze hebben herinneringen opgehaald (Dory is 2x voorzitter 
geweest).  

• We hebben van pens.com een aanbieding gekregen voor pennen met 
logo/inscriptie -> gaan we niet op in  

• Contract Julia is in mei gestart, Kees stelt voor om dit elk jaar in mei op de agenda 
te zetten  

• Oefenfiles Thiman: Concluding hymn ontbreekt -> nog even aan Julia vragen om 
die voor A/T/B in te spelen-> actie EvO 
 

3. Notulen bestuursvergaderingen van 30 augustus 2023 
Vraag n.a.v. Raboactie: eind van het jaar wordt het geld gestort dat we hiermee hebben 
opgehaald  
Strandwalmarkt: was heel gezellig, maar levert niets op. We besluiten om hier voortaan 
niet meer aan mee te doen. 
Logo: nog niet definitief, Elisabeth is bezig met finetunen. Ook aan haar vragen om 
ledenwerfposter aan te passen 

 
4. Overdracht penningmeesterschap 

Kees heeft voorstel gemaakt om solistencontract aan te passen. Dank hiervoor! Emmy zal 
nog wel artikel 9 opnieuw formuleren.  
Kees heeft nog geen terugkoppeling gehad van KCZB over tarieven. 
 
Overdracht gaat op zich goed; Kees heeft e-boekhoudprogramma aangeschaft, is ermee 
aan het stoeien.  
Per 1/1/2024 is overdracht definitief. Dan stopt Ad er echt mee en wordt bijv. ook het 
bankpasje overgedragen (nadat dit bij de KvK/UBO is veranderd) 

 
5. Verslag bezochte vergadering(en) 

Robert is naar de netwerkbijeenkomst van de Cultuurschakel geweest. Was een heel 
gevarieerd publiek, niet alleen klassieke koren.  
Wat is bijgebleven: bijdrage aan Opera2Day. Bach en de Apocalyps. Voorleggen aan koor 
of er belangstelling voor is. Dan aanmelden  
Gemeente Den Haag is bezig met organisatie van European Choir Games in 2027. Voor 
deelname zelf zijn we niet goed genoeg, maar wellicht dat we in de omgeving van dit 
evenement wel mee kunnen doen. 
Wat Robert gemist heeft: een agenda van alle evenementen die koren in Den Haag op de 
planning hebben staan.  
Annemiek heeft wel overzicht in Excel van diverse koren, is nog van voor Corona. Gaat 
contacten weer aanschrijven om lijst te updaten.  

 
6. Activiteiten komende periode:   

• geen repetitie op 17 oktober 
• Studiedag op 4 november  

Zaal is vanaf 10.30 vrij.  
Programma: voornamelijk Kerst; op verzoek van Danny is het wel fijn als iedereen 
zoveel mogelijk aanwezig is, ook als iemand niet meezingt met het kerstprogramma.  

• Broodjes en koffie/thee voor 2,50 euro. Lettie zal dit met de leden van de 
barcommissie regelen. Wel graag vooraf betalen, zodat we weten voor hoeveel 
personen er ingekocht moet worden. Bovendien heeft de barcommissie dan ook wat 
meer tijd om te eten en te “socializen”.  

 
7. Voortgang Verdi-project: resultaat zoomoverleg 15 september 2023? 

We hebben in het overleg afgesproken om het concept-contract dat Emmy heeft opgesteld 
te bespreken in de diverse besturen. Vervolgafspraak is volgende week. Als men hier ‘ja’ 



tegen zegt, dan zegt met ja tegen de oprichting van een stichting. Voorstel van Emmy: 
ieder koor legt 1000 euro in.  
 

8. Commissies: nogmaals bekijken  
• Muziekadviescommissie: Elisabeth van Vreeswijk (voorzitter en contactpersoon), Agnes 

de Jong, Annette van Welzen, Claudia Boekestijn, Dory de Vos, Willem Donkers en 
Danny. Met vertrek van Dory en Willem nog voldoende leden. 

• Kledingcommissie: Dory en Annette. Met vertrek van Dory is dit te weinig, temeer daar 
Annette wegens ziekte langdurig afwezig is. Ans geeft aan wel in de commissie te 
willen 

• Gehuurde partituren: Annette Hinloopen 
• PR: Robert Josten, Mary Beuk, Marian Musch. Deze commissie zou ook sponsors 

moeten werven. Misschien ook wat actiever vrienden werven?  
• Stoelenneerzetters: Dirk-Jan en Kees 
• Gastvrouwen: Hanneke Boers (voorzitter/aanspreekpunt), Annette van Welzen, Agnes 

de Jong, Marlise Potgieter, Marian Musch.  
• Concertcommissie: Lettie (voorzitter/aanspreekpunt), Aafje, Annemiek, Ans, Emmy, 

Joke ter Harmsel, Kees. Met wegvallen van Joke eventueel iemand er nog bij vragen 
(nu is alleen Aafje geen bestuurslid). Commissie moet op hele korte termijn bij elkaar 
komen om draaiboek voor komend concert in te vullen. 

• Activiteitencommissie: Robert Josten (voorzitter/aanspreekpunt), Lettie, Inge, 
Elisabeth, Agnes. Eerstvolgende actie van deze commissie: iets regelen voor de nazit 
op 4 november. Daarna evt. 1x in de 6 weken nazit na repetitie?  

• Barcommissie: Joke ter H. (voorzitter/coördinatie), Lettie, Elly Ciampichetti, Marian 
Musch, Marlise, Pam, Sylvia, Hanneke.  
Eerstvolgende actie van deze commissie: lunch regelen tijdens studiedag. En op zoek 
naar nieuwe voorzitter, aangezien Joke lidmaatschap heeft opgezegd.  

9. Kerstconcert 2023: datum 23-12, locatie Lutherse Kerk,  
Bezetting is geregeld; subsidie is aangevraagd; boekje kerstconcert wordt door Mary 
samen met Annemiek gemaakt.   
Nieuwe checklist is in de maak, zal bij eerste vergadering van de concertcommissie worden 
aangevuld. 
Er is misschien weer een mogelijkheid om een extra uitvoering in Bethlehemkerk te 
regelen. Zou dan op de dinsdag voor het concert kunnen (19/12). Voorstel van Danny: 
mannen zingen partij, enige solist die we dan moeten inzetten is de sopraan.  

 
Aantal bassen is best gering; Emmy gaat bij APCH vragen of er bassen zijn die mee willen 
zingen. Anders via Danny conservatorium student in te huren?  
 

10. Website en PR:             
• Stand van zaken logo: Elisabeth zal logo nog klein beetje aanpassen, daarna kan het 

gebruikt worden in onze correspondentie en op website enz.  
• “opdracht” affiche kerstconcert: Lettie heeft Elisabeth gevraagd om iets te ontwerpen, 

is daar mee bezig.  
• Aanleveren info voor website: loopt via Lettie, die vraagt dan aan Josée om dit te 

plaatsen; 
• Nieuwe foto’s concert: vriendin van Robert is fotografe, hij zal haar vragen om foto’s 

te maken van concert, die dan op de site geplaatst kunnen worden.  
• Nieuwe ledenfoto’s: Annemiek zal dit met de nieuwe leden regelen.  

 
11. Rondvraag en sluiting 

• Is er al een begroting voor voorjaarsconcert (Puccini)? Nee, nog niet. Kees gaat 
hiermee aan de slag, nodig voor aanvraag subsidie. 

• Nogmaals aandacht voor laatkomers: afgelopen keer was Emmy in gesprek, waardoor 
een aantal mensen onverrichterzake naar huis is gegaan. Nieuwe afspraak: nummer 
van Ans doorgeven, Ans zit tot even voor half 8 beneden bij de ingang.  

 
Volgende vergadering 15 nov 14.00 uur bij Lettie 


